
                                                                                                   

 

Referat skolebestyrelsesmøde onsdag d. 24. januar 2024 
 
Møde nr. 5 skoleåret 2023-24 Humlebæk Skole, udskolingen.  

 

Deltagere   

Forældrerepræsentanter: Jakob Wickmann (formand), Jacob Blem, Peter Tegner Matz, Louise 

Hauerberg, Søren Parrot, Julie Ninn-Hansen 

Elevrepræsentanter: Johanne, Priya 

Personalerepræsentanter: Karoline Højer, Sofie Thaning 

Skolens ledelse: Hans Frøslev Jensen, Marianne Povlsen, Jan Niemeier 

Referent: Marianne Povlsen  

 

1. Dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt.  

 

2. Suppleringsvalg 

Mail er sendt ud til alle forældre, med beskeden. Fire har meldt sig indtil videre. Der er frist på fredag. 

 

3. Udkast til næste års budget 

Hans gennemgik næste års budget for SFO og for skole.  

Skolebestyrelsen ønsker at forhøje posten ”kaffe og gaver” under personale. 

 

Når Hans i løbet af året får et overblik over, om der bliver luft i budgettet, vil skolebestyrelsen gerne 

orienteres og have indflydelse på prioriteringen af evt. frie midler. 

 

Budgetudkastet er godkendt af skolebestyrelsen. 

 

4. Planlægning af møde med forældreråd 

Louise og Julie vil gerne deltage i det kommende møde. Forældrene efterlyser tid og rum til at sparre 

med hinanden. Mobiltelefoner bliver en del af en drøftelse. 

Julie, Louise og Hans finder en dato. 

 

5. Anerkendelse af lærere 

Hvordan kan vi animere forældrene til at anerkende det pædagogiske personale? 

Hvordan kan skolebestyrelsen være med til at nuancere og perspektivere det pædagogiske personale? 

Kan man evt. udarbejde en guideline for kommunikationen mellem skole og hjem? 

 

Punktet tages op på kommende forældrerådsmøde med skolebestyrelsen. 

 
Jacob Blem foreslog, at skolebestyrelsen fire gange om året vil minde forældregruppen om at 

anerkende det pæd. personale. Han skriver den første besked. 

 

6. Orientering om Skoleudviklingssamtale – erstatter kvalitetsrapport 

Hans lagde op til, at bestyrelsen kunne give input til samtalen.  

 

Jakob W. foreslog følgende to temaer: 

”Makerspace”  

”Lærerrollen og frisættelsen af den” 

 

Jakob B. foreslog: 

”Digitalisering” 

 

 

 



 

 

 

 

7. Princip for årgangsundervisning 

Sofie pointerede, at begyndelsen af formuleringen kunne virke forkert og burde formuleres positivt. 

Jakob omformulerer begyndelsen og punktet tages op på næste møde. 

Punktet tages op løbende. 

 

9. Aktuelle emner i øvrigt – herunder nyt fra elever, personale og ledelse.  

Generel orientering om skolevalg, projektuger, fagdage, emneuger og ønsker fra eleverne. 

10.  Kommende møder 

- 

11. Eventuelt 

- 

 

8. Retningslinjer for brug af skærme 

Generel drøftelse af det pædagogiske personales og forældrenes ansvar og opgaver.  


